
Z A P I S N I K

desete sjednice Upravnog odbora Kino kluba "Zagreb", održane 
dne 6.IX.1960.godine.

Prisutnis Oreščanin Jakolić
Hokolač Gonzi
Smrček Hripko
Galić Haberštok

Predsjednik Oreščanin otvara sjednicu u 20 sati i * 
predlaže slijedeći dnevni red:

1 .Čitanje zapisnika devete sjednice U.O.od 5.VII.1960.,
2 .Čitanje u međuvremenu stiglik dopisa,
3 .Pitanje festivala,
4 .Dovršenje tečajeva i ispiti,
5 .Revija i proslava 25-godišnjice kluba,
6 .Nabava ogrijeva,
7 .Nabava projekcionik sijalica od 500 i 750 W.
8 .Prijedlozi za daljnji rad kluba do kraja mandata U.O.

2. . Tajnik Haberštok čita zapisnik devete sjednice U.O. 
od 5.VII.1960.godile.

2. Na naše pismo u vezi nestanka filma "RIBE,RIBE KOST* 
priređivači festivala su odgovorili sa dva pisma.U prvom 
pismu stavljaju nam do znanja da će nam nadoknaditi štetu, 
dok u drugom pismu od 22.srpnja javljaju da su taj film 
avionom poslali u Beograd.Na temelju toga poslan je 30.VII. 
dopis Jugoslavija-filmu u Beograd,ali na to pismo još nismo 
dobili nikakav odgovor.

Kod "Zora*-filma naručili smo za Savezni centar pet 
kopija filma "LJUDI ZA SUTRA".

Od "Dubrava"-filma imali smo posuđena dva reflektora, 
koja smo vratili.Pozajmicu su računali vrlo skupo,te će 
drug Oreščanin pismeno zatražiti da smanje iznos potraživa
nja za ta dva posuđena reflektora.

3. Povodom Festivala amaterskog filma u Beogradu,koji 
se održaje u mjesecu studenom 1^60.godine,treba da uložimo 
maksimum truda,kako bi sredili i dovršili sve filmove,koje 
ćemo poslati na festival.Krajnji rok za slanje filmova je 
do l.X.1960.g.

Nastavak Revije,koji se ima održati nakon Hvara još 
u Krapini,Taraždinu i Sisku,kolidira sa održavanjem Festi
vala u Beogradu,te je zato treba održati tek nakon Tešti- 
vala u Beogradu,kako bi nam filmovi mogli sudjelovati na 
obje strane.Treba srediti sve filmove,te sinkronizirati 
prhkoj i ma još nedostaje muzika.Tako isto treba za sinkro
nizaciju nabaviti nove zvuČnice.Za Festival dolaze u obzir 
slijedeći filmovi:

1 .Zelena oči 5.*Šmrc" (Radni naslov !)
2 .Autoriteti i kičme 6.Luđakova ljubav
3 .Polenov prak 7.Autoput 1960.
4 .Piove 8.Kokoš (ukoliko bude na

vrijeme dovršen !).
Ozvučiti treba filmove:"Autoriteti..." i "Piove".



Kilm "Zelene oči" je ozvučen i završen.

4. U vezi dovršenja tečajeva i održanja ispita treba
pismeno pozvati za četvrtak 15.IX»196O.g. sve tečajce 
na sastanak i dogovor,da se vidi što je učinjeno sa 
tečajskim filmovima.Tada-treba održati kratko preda
vanje o Statutima,te odrediti vrijeme ispita.

U komisiju za ispite određuju se drugovi Oreš
čanin i Hoholač,te drugarica Smrček.

5. Ove godine navršava se 25 godina postojanja našeg 
Kluba kan samostalne organizaoije,pa to treba prosla
viti.U. 0. zaključuje da sb ta proslava održi u cije-

’losti u roku od tri dana.Za održavanje Revije ponuđe
na rani je’ dvorana Kinoteke. Zabavu treba održati po mo
gućnosti u dvorani Glazbenog’ zavoda.

Proslavu treba održati po mogućnosti u prvoj po
lovici mjeseca prosinca 1960-te godine.

Drugarica Smrček predlaže da se u okviru proslave 
održi u klupskim prostorijama naša intimna,zatvorena 
svečana sjednica sa zakuskom.Priređivačkom odboru os
tavlja se da taj prijedlog po mogućnosti realizira.Na 
tu bi sjednicu uz prisustvo svih sadanjih članova bili 
pozvani svi stariji članovi,te neki uzvanici i predstav
nici Narodne vlasti,na prvom mjestu drug Bakarić,kao* 
kihoamaterski entuzijast.Tu sjednicu treba održati 
prije zabave u Glazbenom zavodu.

Jakolić nadovezuje da“ bi po mogućnosti trebalo 
pozvati i delegate iz drugih klubova.

6. Za predstojeću zimu treba nabaviti jedan metar 
drva i dvije tone ugljena.U.0.prepušta da to izvrši 
predsjednik Oreščanih.

7. Pokazala se potreba da se nabave dvije sijalice, 
i to od 500 i 750 W.U.O se slaže,da se te sijalice 
nabave.

8. Prijedlozi za dalji rad.
Drug Oreščanin izvještava,da je ovog ljeta na 

traženje Savjeta za nauku i kulturu trebalo na br
zinu poslati devet drugova u tri smjene u svojstvu 
kinooperatera u dječja ljetovališta u Crikvenici, 
Medulinu i Baškoj.Nekako je uspjelo na brzinu ospo
sobiti potrebne drugove.Da bi se to ali moglo solid
nije pripremiti za slijedeću godinu,treba se tokom 
zime na to pripremiti,kako se ne bi opet držali se
minari na brzinu.Savjet za Nauku i kulturu dao je u 
svrhu održavanja tečaja za kino-operatere 50.000.- 
Dinara.Treba dakle ndžati takav solidni tečaj.

Oreščanin predlaže kao predavača druga Jerneić 
Branka,koji je stručnjak za projektore.Kao rezervu 
predlaže druga Dra Durmana.

• Drug Hripko predlaže da bi se moglo pokušati 
sa realizacijom dječjih filmova prema djelima dječ
jih pisaca,koja bi se dala preraditi za film.



Drugarica Smrček nadopunjuje prijedlog druga Hripka, 
naglašavajući da u nastavi hrvatskog jezika nedostaju pot
rebni filmovi.Trebalo bi razmotriti mogućnost pokušaja 
snimanja i takovih filmova,koji bi bili i te kako aktuelni 
za trajno prikazivanje po školama.

Drug Oreščanin predlaže drugaricu Smrček i dru^a Hripka, 
koji treba da o tome promisle i pobrinu se za mogućnost 
realizacije takovih filmova.U vezi toga neka podnesu svoj 
pismeni prijedlog i izvještaj Upravnom odboru.U.0.se slaže 
sa prijedlogom.

Drug Hoholač naglašava da,usprkos svih brojnih anketa 
i poziva,članovi kluba nisu dali nikakav konstruktivni 
prijedlog za aktivniji i korisniji daljnji rad u klubu. 
Članovi se nakon projekcije u četvrtak raziđu.

Drug Hripko predlaže da se uredi# laboratorij za raz
vijanje filmova,kako bi članovi sami mogli razvijati svoje 
filmove,a ne bi u tome bili ovisni od usluga "Zora"-filma. 
U tu bi svrhu trebalo urediti stol sa bubnjem od plastike, 
a u podrumu kraj projekcione dvorane imamo i malu prostori
ju sa vodom,u kojoj bi se mogao urediti ±x?a uz minimalni 
trošak taj mali laboratorij.

Drugarica Smrček zalaže se za tu ideju,dok drugovi 
Hoholač i Oreščanin sumnjaju u mogućnost provedbe te ideje, 
misleći da bi u tom slučaju trebalo naći stalnog čovjeka, 
koji bi pazio na red i održavanje čistoće u tom laborato
riju.

Kako je time dnevni red iscrpen,predsjednik Oreščanin 
zaključuje sjednicu u 21,15 sati.Slijedeća će se održati 
u utorak 20.IX.1960.g.u 19,3o sati.

U Zagrebu,dne 6.IX.1960.
Prisutni :

odboru.U.0.se

